

N A T O



O T A N

P R E S S S E R V I C E

S E R V I C E D E P R E S S E

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Téléphone : 41.00.40 - 41.44.00 - 41.44.90

19th October 1971

NOTE TO THE PRESS

Enclosed herewith you will find our official announcement of the dates of the forthcoming N.P.G. Ministerial Meeting.

I take pleasure in informing you that the Belgian authorities have provided the usual press facilities for this meeting. Working space with typewriters, a number of telephone connections and a telex installation will be available in the Palais d'Egmont, where the meeting takes place.

Journalists will enter the building through the main entrance at the right hand side of the "Cour d'Honneur" of the Palais d'Egmont at the Place du Petit Sablon.

Accreditation cards for the conference will be issued to bearers of a valid press card. The Palais d'Egmont will be open for accreditation from 4 p.m. onwards on Monday, October 25th.

Photographers and television cameramen will be able to take pictures of the arrival of the Ministers between 9.30 a.m. and 10.00 a.m. on Tuesday, October 26th.

Parking facilities are available for the Press in the Prince Albert barracks, but not in the "Cour d'Honneur" of the Palais d'Egmont.

A. de Vries
Head of Press Service

Le 19 octobre 1971

NOTE A LA PRESSE

Vous trouverez ci-joint nos indications officielles concernant les dates arrêtées pour la prochaine session ministérielle du Groupe des Plans Nucléaires.

J'ai le plaisir de vous informer que les autorités de la Belgique ont prévu les installations de presse habituelles pour cette réunion. Des locaux de travail équipés de machines à écrire, d'un certain nombre d'appareils téléphoniques et d'un télex seront installés au Palais d'Egmont où la réunion doit avoir lieu.

Les journalistes auront accès au bâtiment par l'entrée principale située à droite de la cour d'honneur du Palais d'Egmont, place du Petit Sablon.

Les cartes d'accréditation pour la conférence seront délivrées aux titulaires d'une carte de presse en cours de validité. Le Palais d'Egmont sera ouvert pour la délivrance de ces cartes à partir de 16 heures, le 25 octobre.

Les photographes et les cameramen de la télévision pourront assister à l'arrivée des ministres entre 9 h.30 et 10 h., le mardi 26 octobre.

Des places de stationnement seront mises à la disposition de la presse dans la caserne du Prince Albert mais non pas dans la cour d'honneur du Palais d'Egmont.

A. de Vries,
Chef du Service de Presse